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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 25.04.23 
Tidspunkt: 17.00 
Mødeleder: Annemette 
 

Deltagere: AP, CR, HF, LM, HO, Rikke, Bjørn, Thomas, Michael 
 
Fraværende: Maria, Thomas, elevrådsrepræsentanter 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige an-
svarlige, gæster og er det til orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftel-
sen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 
 

5 min   

2. Fra eleverne – Hvad rører sig 
- Yngste børnemiljø 
- Ældste børnemiljø 
- Ungemiljø 
 
 

10 min   

3. Fra ledelsen 
- Status modtageklasser 

- Start af fagfordelingen 

 
 

10 min Rosengårdskolen og Dalumskolen 
begynder nu at afvikle modtager-
klasser for Ukrainere. Vi er således 
den eneste skole, der fortsætter som 
modtagerskole. 
Eleverne udsluses i fire hold. Det 
sidste hold sendes ud til deres di-
striktsskole til oktober. De ældste til 
10+ i Ung-Odense-regi. Medarbej-
dere i modtagerklasserne er begi-
venhedsafhængigt ansat. Vi har ca 
45 elever i dag. 
Orientering om fagfordelingen, der 
er igangsat. Nyt for kommende år er, 
at 7.-9. klasse skal have en ekstra 
idrætstime om ugen. Desuden afkor-
tes skoledagen i det omfang det er 
muligt, ved at ændre understøttende 
undervisningstimer til vejleder-timer 
og to-lærer timer. 
På et kommende skolebestyrelses-
møde, vil vi orientere bestyrelsen for 
nogle prøvehandlinger, som vi vil 
lave på udvalgte årgange næste 
skoleår. Fokus vil være at lave en 
mere praksisorienteret og nysgerrig 
tilgang til læring. 
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Der er et ønske fra personalegrup-
pen om at komme tættere på skole-
bestyrelsen, så vi bliver bedre til at 
”tale samme sprog”. Det vil vi i ledel-
sen arbejde videre på. 

4. Fra kontaktforældremødet 30 min I sidste uge afholdt skolebestyrelsen 
møde med kontaktforældre. Vi præ-
senterede skolebestyrelsens fokus-
områder: 

• Sikker skolevej 

• Bestyrelsestræning 

• Trivsel 
Vi havde en drøftelse om kontaktfor-
ældrenes rolle samt et ønske om en 
fælles forventningsafklaring mellem 
personalet og kontaktforældrene. Vi 
afventer en folder til at understøtte 
dette arbejde. 
Endvidere drøftedes, hvordan vi op-
når en større tilslutning til skolens 
møder. 
Mødet havde et ønske om et fælles 
børnesyn fra personalets og skolens 
side samt en højere grad af gen-
nemsigtighed i skolens dispositioner. 
Næste step er at lave en portal for 
kontaktforældre på skolens hjemme-
side. 
Skolens forældre oplever udfordrin-
ger med et stort antal beskeder og 
opslag på Aula. 

 

5. Spisning 
 

30 min   

6. Hærværk i ungemiljøet 30 min Orientering om igangsat proces i un-
gemiljøet. 
Carl samlede ungemiljøet årgangs-
vis og havde drøftelse med eleverne 
om vores udfordring med ødelagte 
toiletter, hårdt sprog og anden mis-
ligholdelse af vores skole. Vi forsø-
ger at sprede det ud, så det handler 
om vores læringsmiljø.  
Alle klasser fra 6.-9. klasse kommer 
til at arbejde to dage i starten af maj 
med vores læringsmiljø. 
Det er ønskeligt med en klar proce-
dure for afvigelser. Hvad gør vi, i det 
øjeblik vi ser en afvigelse fra det for-
ventede? 

 
 
 
 
 
 
 
 
AP/CR un-
dersøger om 
der er hjælp 
at hente i for-
valtningen 
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7. Forslag til ændring af årshjulet 
I årshjulet står der, at mødet i juni 
skal indeholde planlægning af 
næste års møder og deltagelse i 
forældremøder. Af hensyn til af-
vikling af kommende skoleår og 
længden på mødet i juni, kunne 
det være hensigtsmæssigt at 
flytte disse punkter til maj-mødet. 

10 min Vi flytter planlægning af forældremø-
derne frem til maj-mødet. På næste 
møde fordeles årgangene på besty-
relsesmedlemmerne. 
Ledelsen sætter forbindelse mellem 
årgangene og forældrerepræsentan-
ten. 
Skolebestyrelsen appellerer til at 
holde årgangsvis forældremøder. 
Nye årgange (1. og 6.årgang) øn-
sker ofte først et forældremøde i 
september indtil relationen mellem 
lærer/elev er på plads 

 

8. Skolebestyrelseskursus - status 10 min Bjørn taler løbende med forvaltnin-
gen om et fælles kursus for kommu-
nens skoler 
Tre skoler i nærområdet er interes-
serede i et samarbejde om et kur-
sus. 

 

9. Økonomi – skal der laves en be-
mærkning fra skolebestyrelsen til 
budgettet? 
Vi har en budgetnedgang delvis 
grundet klassenedgang og stig-
ning af elever i specialtilbud. Der-
udover er der en besparelse grun-
det samlet besparelse på børn- 
og ungeområdet i Odense.  
Som drøftet på sidste møde, så 
har det selvfølgelig konsekvenser 
for skolens drift, men giver det an-
ledning til kommentar fra bestyrel-
sen? 

20 min På baggrund af Odense Kommunes 
tildeling, kan bestyrelsen ikke god-
kende skolens budget. 

 

10. Evt. 
 

5 min Bestyrelsen har lavet en handlings-
plan på vores indsatser. 
Thomas er i kontakt med Miljø-Bo 
vedrørende Kiss and Ride-zone på 
vores parkeringsplads 

 

11. Punkter til næste møde 
 
 
 

 Økonomi  
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